
Dopisi 
Ruše. Premeščena je iz Ruš poštna zvaničnica 

A. Volk na pošto Maribor 1. Gospodična je služ

bovala v Rušah tri leta, želimo ji na novem služ

benem mestu mnogo uspeha. Iz Maribora v 
Ruše pa je premeščen g. Bac, uradniški priprav

nik. Mlademu gospodu želimo, da se prav dobro 
počuti v malem Beogradu. 

Ormož. Združenje obrtnikov oblačilnih strok 
ima izredni občni zbor v nedeljo, dne 5. novem

bra, ob 8. uri v prostorih hotela Rajh. Udeležba 
za vse člane obvezna 

Sevnica ob Savi. Prosvetno društvo »Slomšek« 
bo v nedeljo, 29. oktobra tega leta igralo Finž

garjevo dramo »Veriga«. Pridite, da se boste v 
teh težkih časih navdušili za slogo, ki je tako 
potrebna. Pričetek ob 3. uri popoldne. 

Murska Sobota. Naše sramote ne moremo in 
ne moremo spraviti s sveta. To je namreč naša 
ljudska šola. že veliko črnila se je napisalo radi 
te nesrečne šole. Zdaj je menda že denar tu, pa 
le nič ni z zidanjem, ker baje ni še načrtov, 
čudno, da nI bilo časa vsa ta leta po vojni, na

rediti načrtov. Kakor slišimo, bo dala baje ob

čina zidati neko zasebno poslopje in bo to dala 

banovini v najem za šolo. Lepo to izgleda! — 
Lansko leto je občina dala zgraditi neke barake 
za šolo, in sicer dva učna lokala. Stala sta okrog 
70 tisoč dinarjev. Ta denar je bil proč vržen, saj 
pozimi ni mogel biti pouk v teh prostorih, ker 
je bilo premrzlo in ni pomagala nobena peč, po

leti je pa zopet prevroče. Les se je drago plačal 
in delavci so nekaj zaslužili, to je vse. Velika 
občina Sobota je dala zidati barake za šolo, kaj 
ne, da se to lepo sliši, ko bi pa za isti denar 
lahko dala tudi že nekaj dozidati. Smo res rado

vedni, kaj bo sedaj. 
Murska Sobota. Kakor Vam je menda znano, 

smo imeli lansko sezono v M. Soboti dvoje kino

podjetij, in sicer eno je imel g. Ditrih, drugo pa 
občina, ki je otvorlla kino šele lansko leto. G. 
Ditrih je imel že skoraj 20 let kino. Tudi v za

četku letošnje sezone je mislil kazati filme, pa 
ni dobil dovoljenja, čeprav je imel na programu 
zelo lepe komade (Sv. Terezija itd.). Ljudje dosti 
govorijo in pravijo med drugim tudi, da nI dobil 
g. Ditrih dovoljenja Iz konkurenčnih razlogov. 
Nam se to ne zdi prav, naj bi konkurirala in 
samo tako bi meli tudi ml v M. Soboti lepe filme, 
če pa kateri ne bi mogel Izhajati, pa bi že sam 
prenehal s predstavami. Pozneje je Ditrihov kino 
delno zgorel. Zdaj občina nima konkurenta in zdi 
se nam, da računa na to, ko naroča filme, saj bi 
človek lahko na prste preštel vse filme, o kate

rih se lahko reče, da so bili res dobri. AH res 
moramo ravno mi v Soboti gledati manjvredne 
filme?! Prosimo občino, da posveti več pažnja 
pri izbiri filmov. 

Sv. Sebaščan v Prekmurju. Pregledali smo se

znam prispevkov za misijone v letu 1938. V 
Prekmurju je na prvem mestu naša župnija, in 
sicer pride na osebo 22 par, kar je zelo malo. 
Druge župnije so pa še veliko slabše, nekatere 
niso dale nič, druge pa na osebo tudi samo 
2 pari. Naši dekaniji sta v škofiji med najslab

šimi, čemur se moramo čuditi, saj je ravno od 
nas eden največjih misijonarjev. Nekaj nas sicer 
to opravičuje, da je na misijonsko nedeljo še ve

liko naših ljudi v tujini, vendar bi lahko dala ja 
vsaka oseba vsaj 25 par, kar je itak malenkost. 
Samo malo dobre volje Je treba In bo šlo. Ml 
smo sklenili, da letos damo Se več. 


